
 

Gram d. 28. maj 2025 
 

 

                                      Referat fra bestyrelsesmøde 
 

Sted:  Nobi Gram     Tid: 22. maj 2025 Kl.: 19.00 - 21.00                

Ordstyrer:  Formand  

Frugt/Vand:  Aftales over messenger       

Afbud:  Svenja, Pia, Jette      

Referat  

1. Godkendelse af 
dagsorden og referat fra 
sidst 

Udgangspunkt i sidste mødes referat 
Hvilke opgaver har vi handlet på? 
Godkendt med tilføjelser under punkt 5  
 

2. Nyt fra formand/ 
bestyrelsesmedlemmer 
 
 

 

 Ref. fra ”åben kontor” 

Nobi var deltagende på åbenkontor med BFU, 

denne gang deltog vi over teams.  

Punkter: 

 Vores mellemform vil vi gerne opgradere til en 

ressourcegruppe.  

Bestyrelsen og ledelsen ser en stor positiv effekt af 

arbejdet i den allerede etablerede mellemform. 

Samtidig ses der ligeledes et blivende behov af børn 

der i længere tid vil have behov for særlige 

pædagogiske tiltag.    

 Vi havde også igen muligheden for el-cykler. 

Der er et ønske om at fortsætte det stærke 

samarbejde og relation mellem matriklerne i Gram 

og Arnum. El-cykler vil give en mulighed for f.eks. at 

mødes i Tiset.  

    

3. Nyt fra ledelsen 
 

 

 Hvordan går det i Nobi lige nu 

For at styrke trivslen mere i Nobi, vil personalet 

blive spurgt, derfor vil Michal tage en snak med alle 

medarbejder i Nobi Gram. 

Michal skriver ud til personalet og tager en snak 

med dem, omkring muligheden og ansvaret i at 

skabe en god arbejdsplads. 

Der arbejds samtidig på at få AMR-rollen og TR-foa 

genbesat.      

 

 Slotsløbet d. 05.06.2025 



Der kommer tilmelding ud på personalestuerne og 

på Aula.  

 

 Generalforsamling/sommerfest d. 29.08. 

Vi vil have børn på legepladsen og en del af 

personalet.  

Vedtægterne skal ud, sammen med valgregler.  

Beskrivelse af medlemmerne 

Svenja på valg (Arnum)   

Jannie på valg (Arnum modtager gen) 

Regitze på valg (Gram modtager gen) 

Martin på valg (Gram – modtager gen) 

Vi sender ud en gang før sommerferien og igen 

efter sommerferien.  

 

 Praksisvejleder i Gram og Arnum 

Sonja  og Helle 

Vi laver et opslag til forældrene med praksisvejleder 

opgaver og personer. 

I Arnum arbejde med fælles og tydelig pædagogi i 

hverdagens overgange.  

I Gram vil vi udvikle og øge brugen af alle de 

fantastiske læringsrum. 

  

Hvordan tilpasser vi hverdagen, når den ikke helt 

bliver som planlagt. Vi vil mere tilpasse 

aktiviteterne og ikke aflyse dem.    

 

 Stuerne efter sommerferien 

Sender ud til forældre omkring fordeling og 

opdeling.  
    
 

4. Nyt fra Gram skole  Punkter fra det sidste bestyrelsesmøde på skolen. 

Rasmus orientere: 

 Kostpolitik ved sidste skoledag  

 Foredrag med markante forældre  

 Adgangsvej til skolen er blevet undersøgt  

 Det faglige arbejde på skole  

  

5. Indkommende emner fra 
forældre og bestyrelse 

 
Legetøjsdag / Traditioner 

Legetøjsdag er stoppet på tusindefryd stuen  

 – de orienter sig mere mod skolen.   

Traditioner skal vi være fælles om. Det kalder på at vi 

gennemgår vores traditioner og baggrunden for dem.  

 

Legepladsen i Gram   



 

Er legepladsen for stor? Børnetallet gør at det ikke er 
nødvendig med alle kvatratmeterne udefor. Det er et stort 

område at dække.  

Vi vil undersøge om det muligt at gøre legepladsen 
minder?  
Personalet skal give deres oplevelser med, så vi bevarer 
en legeplads med udviklingsmuligheder for børnene. 

 
Historien om Nobi  
Bestyrelsen vil gerne skrive om omkring de emner der 
bliver bragt ind af forældre eller andre.  

Vi vil vise at emner bliver i åbenhed taget op i bestyrelsen 
og der handles.   
Bestyrelsen drøfter i samarbejde med medarbejder og 
ledelse handlemulgheder.  

Dette ønsker bestyrelsen at formidle til hele 
forældregruppen.  

 

6. Eventuelt  

 
7. Næste møde 

29.08.2025  

8. Når vi har mere tid  


